
Referat fra bestyrelsesmøde 04.04.2016. 

Af Allan Vitting  
allan@vitting.dk 
 

Tilstede: Allan, Svend-Erik, Jørgen Ø 

Fraværende: Ole, Jørgen S, Elo, Else-Marie 

1. Formanden byder velkommen 

- Allan bød velkommen til de fremmødte 

 

2. Økonomi 

- Ole har inden mødet oplyst at vi har kr. 58.307,00 i kassen 

 

3. Småbådsture 

- Elo og Svend-Erik står for årets småbådsture. Seddel hænges op i kælderen 

 

4. Janus /Elo 

- Elo har før mødet oplyst at reparation er påbegyndt i den afrensning af 

båden er fortaget. Der er på for nuværende ikke kigget på det elektriske og 

mekaniske. 

- Der er stor usikkerhed om hvorvidt Janus bliver klar til årets første 

småbådstur d. 1. maj, hvilket kan vise sig at være problematisk i forhold til 

antallet af både til rådighed. 

- Elo har talt med Havnens Venner, som gerne vil give et tilskud til 

reparationen. Bestyrelsen takker for tilsagnet, og beder Elo følge op. 

 

5. Dato for næste møde 

- Dato blev ikke fastsat men forslag sendes ud af Allan 

 

6. Eventuelt 

- Bestyrelsen har tidligere aftalt at vi skal være mere synlige på havnen. Elo 

har med den baggrund taget opgaven til sig om at gøre Havnens Venner 

opmærksom på at vi som forening gerne vil deltage i arbejdet omkring 

arrangementer på havnen. 

- Svend-Erik gjorde opmærksom på at vi mangler et bestyrelsesmedlem. 

Bestyrelsen skal bestå af 7 personer, årsagen til det manglende medlem skal 

findes i at Elo overtog Henning Hedegaards bestyrelsesplads. Dermed 



skulle der reelt have været valgt 3 nye bestyrelsesmedlemmer på årets 

generalforsamling. 

I praksis betyder det at Else-Marie hermed indtræder i bestyrelsen, og at vi 

dermed kun har 1 suppleant. Bestyrelsen er dog på generalforsamlingen 

blevet pålagt at finde yderlige 1 suppleant. Dette arbejde forsætter. 
 


